

## 中国广州国际木工机械、家具配料展览会 CHINA INTERNATIONAL WOODWORKING MACHINERY

ITERNATIONAL WOODWORKING MACHINERY TURE RAW MATERIALS FAIR (GUANGZHOU)



guangzhou

interzum guangzhou

Extended to 5 Days! More Time, More Business!

Reserve Space NO

**Detailed visions for future markets** 

International Trade Fair for Furniture Production

28 March - 1 April 2014

China Import and Export Fair Complex

2014年3月28日-4月1日

中国进出口商品交易会展馆





## One-stop Platform for the Furniture Production Sector

CIFM / interzum guangzhou has grown to be one of the largest furniture production trade fairs in Asia and the definitive one-stop platform for participants to meet buyers, manufacturers and suppliers from all vertical sectors of the industry.

This year, 1,095 manufacturers from 28 countries and regions including 8 national/regional pavilions and up to as many as 60,975 visitors from over 114 countries and regions are thronging the 130,000-square meter exhibition area across Area B and Area C of the Pazhou complex in Guangzhou.

Koelnmesse and the China Foreign Trade Centre will continue the strong alliance in the next edition of CIFM / interzum guangzhou in 2014 to provide furniture production and design professionals with an unrivaled networking avenue.

## 全球制造商和供应商的"一站式"采购平台

中国广州国际木工机械、家具配料展览会自 2004 年引入 interzum 品牌以来,规模迅速扩充、品质不断提升,已成为全亚洲木工机械、家具配料与室内装饰行业中规模最大、类别最全面的贸易展览会之一。

今年展会共吸引来自 28 个国家与地区的 1,095 家参展商、8 个国家 / 地区展团以及来自 114 多个国家与地区的 60,975 多名专业观众共同参与;同时,展会总面积将达到 130,000 平方米,横跨琶洲展馆 B 区与 C 区。

主办方科隆展览有限公司 ( Koelnmesse) 和中国对外贸易展览中心 ( 集团 ) 将在 2014 年继续强强合作,联手办展,为全球木工机械、家具制造和室内装饰行业提供独一无二的贸易平台。

## Do not miss the opportunity to be part of Asia's Leading Furniture Production Fair! 亚洲顶尖家具生产行业盛会, 您岂容错过!

我们有兴趣(请在相应放个内打钩或附上您的名片):	
□ Exhibiting with / 参展并打算预订 sqm	/ 平方米 Visiting 参观
□ Receiving more details 定期获取展会最新信息	
NAME (DR/MR/MRS/MS)	DESIGNATION
联系人 ( 先生/小姐 )	职务
COMPANY	CITY/COUNTRY/POSTAL CODE
公司名字	城市/国家/邮政编码
ADDRESS 公司地址	
TEL	FAX
电话	传真
EMAIL	WEBSITE
电子邮箱	网址

Cost of Participation will be announced soon on official website.

We are interested in (please tick appropriate box or attach namecard):

参展费用稍后在官网公布,敬请留意!



International Halls Contacts 联系我们

International and China 国际及中国地区 Koelnmesse Co., Ltd. 科隆展览有限公司 Ms. Karen Lee 李伟莉 小姐 Tel: +86-20-87552468 ext 12 Fax: +86-20-87552970 k.lee@koelnmesse.cn Europe 欧洲地区 Koelnmesse GmbH 科隆国际展览有限公司 Ms. Alexandra Schuhmacher Tel: +49-221-8213671 ax: +49-221-8213671 ax.schuhmacher@koelnmesse.de